

**德貞女子中學**  
二零二三至二零二四年度  
英文科活動「英語電影欣賞」通告

敬啟者：

為提高學生學習英語的興趣，學校英文科將舉辦電影欣賞活動，詳情如下：

活動項目：	「英語電影欣賞」- 旺卡
日期：	2024年2月1日(星期四)
活動地點：	嘉禾 V WALK (南昌站)戲院 港鐵南昌站 V Walk L2-139a
活動時間：	3:45p.m.-6:00p.m.
集合時間及地點：	3:10p.m. / 學校地下雨天操場
解散時間及地點：	約 6:00p.m. /嘉禾 V WALK (南昌站)戲院
費用：	全免
負責老師：	陳潔宜老師 / 鄭綺筠老師 / 周寶瑩老師 / 李文慧老師 / 潘瑞笙老師
備註：	1. 同學必須帶備學校學生證或學生手冊。 2. 準時向負責老師報到，逾時不候。

請著 貴子女於 **1月24日(星期三) 當天下午 1:45p.m.到禮堂出席簡介會**，並把回條交回負責老師。請督促 貴子女依時出席活動。如有任何問題，請致電 2729 3211 與陳潔宜老師聯絡。

此致  
學生家長

德貞女子中學校長

謹啟

二零二四年一月二十二日

-----回 條 -----

編號：173

敬覆者：

本人已知悉小女參加 貴校英文科之活動「**英語電影欣賞**」-旺卡，定當督促小女依時出席活動。

此覆  
德貞女子中學校長

中 \_\_\_\_\_ 級 \_\_\_\_\_ 班 \_\_\_\_\_ 號 學生： \_\_\_\_\_

學生家長 / 監護人簽署： \_\_\_\_\_

學生家長 / 監護人姓名： \_\_\_\_\_

學生家長 / 監護人電話： \_\_\_\_\_

學生電話： \_\_\_\_\_

二零二四年一月 \_\_\_\_\_ 日

**Tack Ching Girls' Secondary School**  
**2023-2024**  
**English Department – Film Appreciation**

22<sup>nd</sup> January, 2024

Dear Parents / Guardians,

To promote students' motivation to learn English, the English Department will organize a cinema tour. Details of the activity are as follows:

Activity:	Film Appreciation: Wonka
Date / Time:	1 <sup>st</sup> February, 2024 (Thursday) / 3:45p.m.-6:00p.m.
Venue:	GH V Walk Cinema 139a Level 2 V Walk, Nam Cheong Station, Sham Shui Po
Gathering Time and Place:	3:10p.m. / Covered Playground at school
Dismissal Time and Place:	6:00p.m. GH V Walk Cinema
Teacher-in-charge:	Ms. CHAN Kit Yee, Kitty / Ms CHENG Yee Kwan, Iris / Ms. CHOW Po Ying, Crystal / Ms. LI Man Wai, Grace / Mr. POON Shui Song, Merton
Note:	1. Students MUST bring along their student card or student handbook. 2. Students should report to the teachers-in-charge punctually. <b><i>Latecomers will not be entertained.</i></b>

Students are required to attend **a briefing session at the school hall at 1:45p.m. on 24<sup>th</sup> January (Wednesday)**. Please complete the reply slip below and return it to the teachers-in-charge at the briefing session. Please remind your child to attend the above activity punctually. For any enquiries, please feel free to call 2729 3211 to contact the teachers-in-charge.

Yours faithfully,

Hui Yin Shan  
Principal

-----Reply Slip -----

No. : 173

\_\_\_\_\_ January, 2024

Dear Principal,

I read in the acknowledgement of the above notice in connection with the activity and the relevant arrangements. My child will participate in the cinema tour and I will remind her to attend the activity punctually.

S\_\_\_\_\_ ( ) Name of student: \_\_\_\_\_

Signature of Parent / Guardian: \_\_\_\_\_

Name of Parent / Guardian: \_\_\_\_\_

Telephone number of Parent / Guardian: \_\_\_\_\_

Telephone number of student: \_\_\_\_\_

(Collection of parents' contacts is for safety reason in case of emergency. The information will be discarded after the activity.)